
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 26. august 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

Samrådsspørgsmål R
Hvad mener ministeren om, at flere borgere bor i almene plejeboliger eller an-
dre tilbud, der ikke er § 108 tilbud efter serviceloven, på trods af at de er visi-
teret til et § 108 botilbud efter serviceloven, og hvad vil ministeren gøre for at
sikre, at kommunerne ikke driver bosteder på et juridisk forkert grundlag?
Desuden bedes ministeren oplyse, hvilket kendskab ministeren har haft til
denne praksis i kommunerne, og hvor længe ministeren har været bekendt
hermed.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Rosenkrantz-Theil (S).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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